
 

 

 

 

                     Z Á P I S 
 

z 9. jednání Komise školství, vzdělávání a demografie konané  

dne 23. 11.2011 
  

 

Dne 23. 11. 2011 se uskutečnilo jednání Komise školství, vzdělávání a demografie zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: Magistrát města Karlovy Vary, Moskevská 21, zasedací místnost I. patro 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16.50 hodin 

Přítomni: Mgr. Hana Janischová, Mgr. Jan Poula, JUDr. Radan Večerka, Mgr. Jana 

Petříková, Zdeněk Slába 

Omluveni: Mgr. Vladimír Hůrka, Věra Bartůňková 

Neomluveni:  /  

Hosté: Petr Končel – ředitel Centra pro zdravotně postižené Karlovarského kraje 

 Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí OKŠT 

   

 

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu č. 8 / 2011 

3. Kontrola plnění úkolů a usnesení z jednání dne 05.10. 2011 

4. Analýza zpráv zástupců SM Karlovy Vary ve školských radách 

5. Otázky stavu a rozvoje vzdělávací soustavy v Karlových Varech 

6. Příprava plánu činnosti komise na rok 2012 

7. Podpora aktivit sociálních skupin 

8. Různé, diskuze 

9. Návrh usnesení 

10. Závěr 

 

Jednání zahájila předsedkyně komise Mgr. Hana Janischová.  

 

1. Schválení programu 

Navržený program byl všemi přítomnými členy komise schválen. 



2. Schválení zápisu č. 7/2011 

Zápis č. 8/2011 z jednání Komise ŠVD dne 05.10. 2011 byl všemi přítomnými členy schválen. 

 

3.  Kontrola plnění úkolů a usnesení z jednání dne 05.10. 2011 

 byl rozeslán plán akcí Karlovarského kraje 

- komise požaduje  na OKŠT zpracovat seznam kulturních a sportovních akcí pro rok 2012 

s finančním podílem města Karlovy Vary, u kterých by bylo vhodné i zapojení a účast škol  

 dokument „Analýza škol“ 

- po diskuzi k materiálu a jeho dalšímu zpracování bylo dohodnuto, že předsedkyně komise 

připraví kritéria  a rozešle je k dalšímu doplnění a připomínkování jednotlivým členům 

komise 

 byl zpracován a  členům komise předán  seznam realizovaných investic na školách v letošním 

roce 

- komise navrhuje, aby nevyčerpané prostředky vyčleněné na investice do školských zařízení 

byly v roce 2012 převedeny na neinvestiční výdaje určené na provoz škol a školek 

 vedení Města přislíbilo zřízení pracovní pozice pro zajištění a spolupráci se školskými 

zařízeními při zpracování projektů a grantů 

- z dalších jednání vyplynulo, že vedoucímu odboru byl uložen úkol vypsat nabídku pro 

externí firmu 

- komise s tímto rozhodnutím nesouhlasí, opět proběhne k tomuto tématu schůzka 

s primátorem města, případně i náměstkem p. Mgr. Klsákem 

 

4.   Analýza zpráv zástupců SM Karlovy Vary ve školských radách 

- na školách proběhly nové volby do školských rad, rady sice mohou pracovat, ale je třeba je 

doplnit o zástupce města. Po dodání zástupců z jednotlivých politických klubů budou školské 

rady doplněny. Pan Slába informoval, že spolupráce ve školské radě, kde je zastoupen, je 

dobrá. 

 

5.   Otázky stavu a rozvoje vzdělávací soustavy v Karlových Varech 

Komise diskutovala o dotazníkovém šetření typu Mapa školy a Barvy naší školy. Bylo konstatováno, 

že pro další práci a hodnocení školy by byla vhodná Mapa školy.Paní Mgr. Janischová oslovila 

zástupce SCIO ve věci finanční nabídky. Do materiálu by bylo vhodné doplnit údaje, které by mohl při 

dalším rozhodování využít i zřizovatel škol. 

 

6.  Příprava plánu činnosti komise na rok 2012  

- členové komise zašlou předsedkyni návrhy pro přípravu plánu na příští rok 

 



 

7. Podpora aktivit sociálních skupin 

- pan Petr Končel komisi seznámil s náplní práce Centra pro zdravotně postižené Karlovarského kraje. 

Pokud se jedná o podporu aktivit ostatních sociálních skupin, byl by  z jejich strany zájem o pronájem 

počítačových učeben, tělocvičen a dlouhodobé kurzy. 

8. Různé, diskuze 

- komise má zájem i o podporu aktivit seniorů, na příští jednání bude pozvána předsedkyně Svazu 

důchodců 

- komise byla informována o projektu paní Fričové, bližší informace budou k projektu poskytnuty na 

dalším jednání 

- komise se rovněž zajímala o čerpání financí škol  z projektu EU – peníze školám 

9. Návrh usnesení 

Komise ŠVD ukládá paní Mgr. Petříkové pozvat na příští jednání komise paní Jiravovou a paní 

Fričovou 

Hlasování: pro:        Mgr. Hana Janischová, Mgr. Jan Poula, JUDr. Radan Večerka,  

    Mgr.Jana Petříková,  Zdeněk Slába 

  proti:    nikdo 

  zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 

Komise ŠVD ukládá tajemnici komise, zpracovat přehled škol, které čerpají finanční prostředky 

z projektu EU – peníze školám 

Hlasování: pro:   Mgr. Hana Janischová, Mgr. Jan Poula, JUDr. Radan Večerka, Mgr. 

    Jana Petříková,  Zdeněk Slába 

   proti:    nikdo 

  zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 

Termín příští komise bude 11. 01. 2012 od 15:00 hod. v Základní škole, Truhlářská 19. 

Dne: 24. 11. 2011 

Zapsala: Helena Volková, tajemnice komise    ____________________ 

                        

         ____________________ 

 Mgr. Hana Janischová 

předsedkyně komise 


